
            JUDETUL VASLUI 
          COMUNA ZAPODENI                                                                                                                     
           CONSILIUL LOCAL 
                                                P R O C E S  -  V E R B A L 
 

Incheiat astăzi 28 februarie 2023 în şedinţa extraordinară a Consiliului  local al Comunei 
Zapodeni,judetul Vaslui,sedinţă  ce are loc în localul Consiliului local  Zăpodeni,sala de 
ședință,etajul I, începând cu orele  8,00 si care a fost convocată  prin Dispoziția primarului 
comunei Zăpodeni nr. 52/24 februarie 2023. 

 La începutul sedinţei d-na.Solomon Tansa,secretarul  general al comunei face apelul 
nominal al consilierilor prezenţi ,arătând că  la lucrările  şedinţei sunt  prezenţi  11 consilieri  ce 
alcătuiesc consiliul local ,lipsesc domnii consilieri Nițică Claudiu-Nicolae și Papuc Vasile  la 
lucrările ședinței participă domnul primar Chiratcu Ionel și doamna contabil Stîngaciu Eugenia –
Claudia. 

 In conformitate cu prevederile  art. 138 alin. 1) şi alin. 15)  din Ordonanţa de urgenţă  
nr.57/2019,privind Codul administrativ cu modificările ulterioare,d-na. secretar general  Solomon 
Tansa supune spre aprobarea consilierilor,continutul procesului –verbal al şedinţei extraordinare 
din 17 februarie 2023 care a fost pus  la dispozitia consilierilor înainte de începerea lucrărilor 
şedinţei.   

Se solicită dacă mai sunt alte obiectiuni cu privire la continutul procesului-verbal. 
Nefiind alte obiecţiuni, se supune la vot procesul-verbal  care a fost aprobat cu votul celor 

11  consilieri prezenți. 
            In continuare domnul consilier Pintilie Neculai , presedinte de sedinţă aduce la cunostinţă  
proiectul  ordinii de zi:  
           1.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor proiectului ”Dotarea cu mobilier, 
materiale didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar din comuna 
Zăpodeni,județul Vaslui” 
                                                                   Inițiator,primar Chiratcu Ionel 

                                                      Raport de specialitate- consilier personal 
 2. Prezentarea raportului de follow-up privind implementarea măsurilor dispuse prin 
Decizia nr.7 din 26.04.2021 a Camerei de Conturi Vaslui. 
 Nefiind  obiecţiuni  cu privire la ordinea de zi ,se supune la vot ,cine este pentru?11  
voturi,  împotrivă? Nu sunt,  abţineri,nu sunt.                                              

           Se trece la punctul I -  proiect de hotărâre  privind  aprobarea indicatorilor proiectului 
”Dotarea cu mobilier,materiale didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ 
preuniversitar din comuna Zăpodeni,județul Vaslui” 
            Avizul favorabil  al comisiei pentru  învățământ,sănătate și familie,muncă și protecție 
socială,protecție  copii,tineret și sport,activități social-culturale,culte,raportul compartimentului 
de resort.             
            Nefiind alte discuţii la acest  punct al ordinii de zi,se supune la vot proiectul de hotărâre 
care este aprobat cu votul celor 11 consilieri prezenti.   
           Se trece la punctul II - Prezentarea raportului de follow-up privind implementarea 
măsurilor dispuse prin Decizia nr.7 din 26.04.2021 a Camerei de Conturi Vaslui. 
 Doamna contabil Stîngaciu Eugenia-Claudia ,referitor la  cele trei măsuri rămase  
neimplementate la precedenta misiune de follow-up dispuse de Camera de Conturi Vaslui prin 
Decizia nr.7/21.04.2021,informează consiliul local că două măsuri au fost implementate total , 



iar una implementată parțial privind taxa de salubrizare, urmând să punem în acord numărul de 
beneficiari inventariat de entitate cu cel raporat de ADI Vaslui; 
-recupararea integrală de la beneficiarii reali ai serviciului de salubrizare a sumei de  25.657 
lei,plăți  avansate din bugetul local; 
-clarificarea excedentului constituit la nivelul ADI Vaslui ca diferență între plățile efectuate de 
către UATC Zăpodeni și contravaloarea serviciului efectiv prestat de către operatorul de 
salubrizare.  
 Vom  încerca  să  recuperăm suma de  25.657 lei  de la ADI Vaslui  din excedent și  să 
mai achiziționăm pubele pentru fiecare gospodărie.  
 Domnul consilier Florescu Cătălin  precizează că cetățenii întreabă când ajunge gazul și 
apa în satul Dobroslovești? 
            Domnul primar crede că atunci căd se vor realiza aceste proiecte mulți vor renunța la 
branșare și se vor întoarce la fântâna din drum rămasă în paragină. 
 Nemaifiind alte discuții, domnul Pintilie Neculai ,  președinte de ședință declară închise 
lucrările ședinței. 
 Drept care am incheiat prezentul proces-verbal astazi data de mai sus.  
 
 
Presedinte  de sedinţă, 
      Consilier,                                                                               Secretar general, 
  Pintilie Neculai                                                                          Solomon Tansa   
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


